

اسم المرخص له: شركة بولاريس للتجارة والمقاولات		Name of Licensed Party: POLARIS TRADING & CONTRACTING	
الدرجة: الأولى (حمل غير محدود)		Grade: 1 st (Unlimited)	
Date of Issue: 04/04/2019	تاريخ الإصدار:	License Number: 1243	رقم الرخصة:
Expiration Date: 04/04/2020	تاريخ الانتهاء:		
Company ID No: 14069100	سجل مقاول:	Comm. Regist. No : 57101	سجل تجاري:
P.O.Box : 82643	ص. ب :	Fax : 44147955	فاكس:
		Phone: 44429679	هاتف:

- 1- The above mentioned Company /Establishment is authorized to practice the Electrical Contracting Works in the State of Qatar for the duration of this license.
1- تخول الشركة / المؤسسة المذكورة أعلاه بمزاولة أعمال مقاول كهربائي ضمن حدود دولة قطر مادامت هذه الرخصة سارية المفعول.
- 2- This License is valid for electrical works that do not exceed 415 Volts.
2- تسري هذه الرخصة على التمديدات التي لا تتعدى 415 فولت.
- 3- The holder of this license is not authorized to execute works with Oil Saturated Sheets Insulated Cables (PILC Cables). If the project requires the application of this type of cables, the holder of this license should refer to Qatar General Electricity and Water Corporation for permission.
3- هذه الرخصة لا تخول حاملها مزاولة أية أعمال تتعلق بالكابلات المعزولة بالورق المشبع بالزيت (كابلات الـ PILC) و متى كان المشروع يتطلب استخدام هذه النوعية من الكابلات ، استوجب على المقاول الحامل لهذه الرخصة أن يتقدم إلى المؤسسة العامة القطرية للكهرباء والماء للحصول على تصديق بذلك .
- 4- Failure to comply with the condition mentioned above will cause the termination of this license.
4- عدم التقيد بهذا الإجراء سيؤدي إلى إلغاء الرخصة.
- 5- The holder of this license has no right to sell, transfer, or allow any third party to use it. According to the recommendations of the special committee, and under the applied regulations and by laws, Qatar General Electricity and Water Corporation preserves all rights to take any legal or corrective action against the violation of this condition.
5- لا يحق بأي شكل من الأشكال للشركة / المؤسسة حاملة هذه الرخصة بيعها أو التنازل عنها أو السماح لأي طرف ثالث باستعمالها. و للمؤسسة العامة القطرية للكهرباء والماء الحق في ظل النظم و اللوائح التنفيذية المعمول بها اتخاذ التدابير و الإجراءات اللازمة و المناسبة تجاه أية مخالفات من هذا النوع استنادا لتوصيات اللجنة المختصة بهذا الشأن.

Note:

The company will be re-qualified by the Installations Section after the expiration of this license.



م. يوسف احمد الجيدة

مدير إدارة خدمات المشتركين

Manager, Customer Services Department

